

OneZod Living

Natural Wood Collection

ONEZOD Wabi-Sabi | Colection 2026-2027

Our Story

At OneZod Living, we believe a home is more than a collection of furniture. It is a space where nature, craftsmanship and human emotions come together.

Inspired by the philosophy of Wabi-Sabi and the beauty of natural materials, we create timeless furniture that celebrates simplicity, warmth and authenticity.

From carefully selected wood to refined craftsmanship, every piece is designed to bring harmony and character into modern living spaces.

Based in Guangdong, China, OneZodLiving combines generations of manufacturing expertise with contemporary design to create natural interiors for homes, designers and hospitality projects worldwide.





Collection: Volume I: The Wabi-Sabi Collection

Product Name: KAGURA Rattan & Solid Elm Storage Cabinet
(KAGURA 老榆木天然藤编储物柜)

SKU Series:

OZ-2026-RC80 (标准款 80cm)
OZ-2026-RC100 (高定款 100cm)
OZ-2026-RC120 (高定款 120cm)

CRAFTED TRADITION & SILENT STORAGE | 传统匠艺与静谧收纳

Crafted from aged reclaimed elm wood paired with traditional hand-woven natural rattan door panels. Features two top utility drawers accented with antique brass drop ring pulls, over a double-door cabinet housing an adjustable interior shelf.

精选百年风化老榆木实木框架，拼接传统手工八角眼编织天然藤席门板。上置双抽屉配以复古黄铜吊环拉手，下设双开门大容量储物柜（内置可调隔板），融汇中式古典底蕴与现代隐奢美学。



Collection: Volume I: The Wabi-Sabi Collection
Product Name: AGED ELM 2-DRAWER OPEN
BOOKSHELF / CREDENZA
老榆木双抽四格边柜 / 书柜)

SKU Series:
OZ-2026-SC120
(标准款 120 × 40 × 91 cm)

MINIMALIST ARCHITECTURE & OPEN STORAGE
极简构架与开放收纳

Handcrafted from 100% reclaimed aged elm wood featuring a smooth wire-brushed finish. Designed with two top storage drawers and a 4-compartment open display shelf, elevated by angled solid wood legs for timeless structural harmony. 精选百年风化老榆木纯实木打造，表面打磨细腻拉丝并浸擦水性植物蜡。上置双隐形暗拉手抽屉，下设四格对称开放式展示收纳区，兼具客厅边柜、茶室置物与书房收纳功用。



Collection: Volume I: The Wabi-Sabi Collection
Product Name:
AGED ELM & NATURAL RATTAN 2-DRAWER CABINET
老榆木双抽藤编储物柜 / 边柜)

SKU Series:
OZ-2026-RC80
(标准款 80 × 40 × 80 cm)

CRAFTED TRADITION & BREATHABLE STORAGE
质朴匠艺与透气收纳

Handcrafted from reclaimed aged elm wood featuring hand-woven natural rattan door panels. Designed with two top storage drawers with vintage brass drop pulls and a double-door cabinet housing an interior shelf.

精选百年风化老榆木实木打造，镶嵌印尼天然手工八角眼藤席柜门。上置双抽屉配中式复古黄铜吊环拉手，下设双开门内置层板，质朴温润，兼具透气防潮与静谧美学。



Collection: Volume I: The Wabi-Sabi Collection
Product Name:
AGED ELM 3-DRAWER SLIDING GLASS CABINET
(ONEZOD 老榆木三抽推拉玻璃边柜 / 餐边柜)

SKU Series:
OZ-2026-GC140
(标准款 140 × 38 × 116 cm)

TRANSPARENT ARCHITECTURE & TACTILE STORAGE

通透构架与温润展示

Crafted from 100% reclaimed aged elm with a smooth wire-brushed finish. Features dual sliding glass doors enclosing 3-tier spacious display shelving, complemented by 3 base storage drawers with hidden pulls. 精选百年风化老榆木纯实木打造，搭配全通透高透光玻璃推拉门与三层展示层板。底部设三个隐形暗拉手实木抽屉，融汇茶室展陈、餐边收纳与空间造景功能。



Collection: Volume I: The Wabi-Sabi Collection
Product Name:
AGED ELM 16-DRAWER STORAGE CREDENZA
老榆木十六斗柜 / 储物玄关柜)

SKU Series:
OZ-2026-DC167
(标准款 167 × 42 × 90 cm)

RHYTHMIC GEOMETRY & ARCHIVAL STORAGE
秩序美学与分类细收

Crafted from 100% reclaimed aged elm wood featuring a 4x4 grid of 16 individual drawers. Designed with bevel-cut concealed edge-pulls and elevated solid wood legs for timeless structural harmony.
精选百年风化老榆木纯实木打造，呈现 4x4 经典对称十六格矩阵分布。上置隐形下扣抠手设计，摒弃多余五金，兼具客厅边柜、中式茶室物料分类与卧室收纳功能。



Collection: Volume I: The Wabi-Sabi Collection
 Product Name:
 RECLAIMED ELM 4-DRAWER OPEN SIDEBORD
 老榆木四抽开放式边柜 / 展示茶水柜)

SKU Series:
 OZ-2026-SB180
 (标准款 180 × 40 × 91 cm)

OPEN DISPLAY & TACTILE WABI-SABI HARMONY

半开放展陈与自然朴拙

Crafted from 100% reclaimed aged elm wood featuring a top tier of 4 flat-front drawers above an 8-compartment open display shelf.

Designed with architectural Y-frame side legs.

选用百年风化老榆木制作，上层设置 4 组暗扣平整抽屉，下层呈 8 格双层开放式展陈空间。侧面结合建筑感人字形支撑腿，兼具餐边柜、茶室置物柜与客餐厅隔断展柜功能。



Collection: Volume I: The Wabi-Sabi Collection

Product Name:
DARK AGED WOOD 6-DRAWER CHEST
老木古朴六斗柜 / 储物斗柜)

SKU Series:
OZ-2026-DC103
(标准款 103 × 48 × 86 cm)

RUSTIC PATINA & TACTILE STORAGE

沉稳木纹与原生风骨

Handcrafted from reclaimed dark-stained aged timber, featuring a 3x2 grid of 6 deep drawers. Accented with hand-carved cylindrical wooden pulls and sloped architectural tapered legs.

精选深色老木实木打造，采用 3×2 经典六格对称抽屉结构。搭配原生圆柱形实木拉手与微倾八字支撑脚，展现沉稳古朴的深厚肌理与高实用度卧室/客厅收纳功能。



Collection: Volume I: The Oriental Wabi-Sabi Collection

Product Name:

CARVED LATTICE 4-DOOR ACCENT CREDENZA
老榆木花格四门边柜

SKU Series:

OZ-2026-CB153

(标准款 153 × 40 × 89 cm)

CARVED GEOMETRY & ARCHITECTURAL ELEGANCE
镂空花格与东方秩序

Masterfully crafted from reclaimed aged elm wood, featuring 4 alignment doors adorned with geometric relief lattice carvings. Finished with antique brass pulls and a flush plinth base.

选用百年风化老榆木实木打造，四门门板呈现精美的传统海棠四方镂空/浮雕花格矩阵。搭配复古古铜小圆拉手与落地踢脚底座，兼具宋式风雅与大容量储物功能。



Collection: Volume I: The Wabi-Sabi Collection

Product Name:
RECLAIMED WOOD MULTI-TIER SIDBOARD
老木自然风化多功能长边柜 / 博古茶水柜

SKU Series:
OZ-2026-CB198
(标准款 198 × 37.5 × 99 cm)

RAW WOOD TEXTURE & OPEN ASYMMETRY
自然风化肌理与开放式多维错落

Handcrafted from premium reclaimed dark timber, featuring a 1.98m wide asymmetric architecture with open display niches, 3 central tactile drawers, and bottom cabinet storage supported by solid wooden legs.

精选百年老木原木打造,1.98米大气横向阔度。采用非对称博古开放格、中间三联实木抽屉与底部对开门组合,兼具博古陈列、茶台置物与大容量收纳,完美契合侘寂与宋式空间意境。



Collection: Volume I: The Wabi—Sabi Collection

Product Name:
RECLAIMED WOOD TWO-DRAWER
TWO-DOOR SIDEBOARD
侘寂复古老木两抽双门边柜 / 茶室玄关柜

SKU Series:
OZ-2026-CB90
(标准款 90 × 35 × 110 cm)

RUSTIC PATINA & TRADITIONAL JOINERY
自然风化肌理与古法木栓意趣

Handcrafted from aged reclaimed timber, featuring a slim 35cm depth, dual top drawers, and double doors with traditional wooden latch mechanism. Perfectly proportioned for tea rooms and entrance halls.
甄选百年拆房老木手作而成, 35cm 黄金修长进深, 配备上置双抽与古法木栓对开门, 兼具隐蔽储物与古朴禅意, 完美呈现侘寂风与宋式空间美学。



Collection: Volume I: The Wabi-Sabi Collection

RECLAIMED ELM WOOD SIDEBOARD WITH ORGANIC TIMBER DOOR

侘寂风老榆木自然树疙瘩门小边柜 / 茶室储物柜

SKU Series:

OZ-2026-SB50

(50 × 30 × 109 cm / 19.7 × 11.8 × 42.9 in)

RAW WOOD ARTISTRY & INTEGRATED STORAGE

天然原木肌理与复合开放收纳

Handcrafted from reclaimed solid elm wood, featuring an upper open compartment and a lower cabinet adorned with an organic raw timber slab door. Perfectly scaled for compact tea corner spaces and gallery displays.

甄选百年风化老榆木手作而成，搭配独一无二的天然老木疙瘩/残缺树肉门板。上层展示，下层隐蔽收纳，为小空间注入深邃自然之美与东方侘寂禅意。



老榆木九格半开放小边柜
Aged Elm 9-Grid Multipurpose Cabinet

SKU: OZ-2026-SC118

尺寸规格 Dimensions: 118.5 × 29.0 × 98.5 cm (L×W×H)

材质说明 Material: 100% 天然风化老榆木 (Aged Solid Elm)

环保涂装 Finish: 天然植物木蜡油 (Natural Plant Wax Oil)

【素木之美】回归材质本身的温润与质朴。甄选风化老榆木，保持天然木纹触感。非对称半

开放设计，兼顾开放展陈与私密收纳。

【Beauty of Raw Wood】Embrace natural warmth and texture. Crafted from selected aged elm, featuring an asymmetric half-open design for both display and hidden storage.

3×3 分类收纳格 / 3×3 Grid Storage

内置九宫格单元，分类收纳茶器、书籍或日常小物，井然有序。

Nine-grid storage ideal for organizing tea sets, books, and daily accessories cleanly.

半开放多层布局 / Half-Open Layout

宽敞顶台搭档隐形抽屉与开放格，满足多元摆放需求。

Spacious countertop with concealed drawer and open shelf for diverse display.

轻盈八字实木腿 / Angled Tapered Legs

倾斜腿部提升视觉透气感，方便扫地机器人通行。

Aesthetic angled legs provide robust support and easy cleaning access underneath.



Collection: Volume I: The Wabi-Sabi Collection

RECLAIMED WOOD NINE-DRAWER LOW SIDEBOARD

侘寂风老木九斗柜 / 低矮大容量收纳边柜

SKU Series:

OZ-2026-DC150

(标准款 150 × 45 × 74 cm / 59.1 × 17.7 × 29.1 in)

ARCHITECTURAL BASE & NATURAL TIMBER TEXTURE
建筑感基座与天然风化木痕

Handcrafted from rich reclaimed timber, featuring a 9-drawer symmetrical grid design with seamless integrated pulls and a recessed architectural pedestal base. Combines generous storage with timeless rustic sophistication.

甄选古朴老风化木手作而成，采用九宫格双向沉头抽屉布局与悬浮底座设计。保留天然木痕与自然疤结，兼具强大储物实用性与宋式侘寂美学范式。



Collection: Volume I: The Wabi-Sabi Collection
RECLAIMED WOOD SIDEBOARD WITH GEOMETRIC FACETED DOORS
立体金字塔浮雕门板老木边柜 / 几何餐边柜

SKU Series:
OZ-2026-SB151
151 × 45 × 92 cm / 59.4 × 17.7 × 36.2 in

GEOMETRIC CARVING & TACTILE RUSTIC TIMBER

三维几何雕刻与老木温润触感

Masterfully handcrafted from aged reclaimed timber, featuring iconic 3D pyramid faceted door panels that play with light and shadow. Seamlessly blends architectural modernism with organic wabi-sabi aesthetics.

甄选风化老木匠心雕琢而成，门板饰以立体金字塔钻石几何切面。随光影交错呈现深邃的三维艺术韵律，将现代建筑线条与古朴侘寂质感完美融合。



Collection: Volume II: Mid-Century Retro Collection
SOLID TEAK HIGH-LEG GLASS DISPLAY CABINET

柚木全实木玻璃高脚博古柜 / 复古书柜展示柜

SKU Series:

OZ—RETRO—GC120

120 × 40 × 121 cm / 47.2 × 15.7 × 47.6 in

TEAK WARMTH & TRANSPARENT RETRO ELEGANCE

柚木温润质感与通透复古美学

Handcrafted from solid teak wood, featuring four framed glass doors for elegant curation. Its elevated high-leg base offers lightness and architectural grace, perfect for showcasing ceramic art and valued books with sophisticated ease.

甄选全实木柚木匠心手作，饰以通透的四门玻璃博古架布局。极简高脚设计赋予其北欧复古轻盈感，为茶室、书房或餐厅空间营造沉稳而精致的中古展示范式。



Collection: Volume II: Mid-Century Retro Collection

SOLID TEAK SIX-DRAWER CHEST WITH RECESSED PULLS

柚木全实木六斗柜 / 阶梯式多抽屉储物柜

SKU Series:

OZ-RETRO-DC99

99 × 45 × 93 cm / 39.0 × 17.7 × 36.6 in

GRADUATED SIX-DRAWER STORAGE & MID-CENTURY ELEGANCE
阶梯式六抽收纳与中古复古美学

Masterfully crafted from solid teak, featuring a classic 3-2-1 graduated six-drawer design with circular recessed handles and soft rounded outer contours. Supported by an architectural angled base, it delivers versatile organization with timeless warmth.

甄选优质柚木实木匠心打造，采用经典 3-2-1 阶梯式六抽屉布局与圆润倒角外框。结合精巧的圆形内凹拉手与斜角建筑感底座，兼具高灵活性分类储物与中古复古的温润质感。



Collection: Volume IV: Wabi-Sabi Teak Collection

WABI-SABI TEAK MULTI-FUNCTIONAL DESK SIDEBORD

侘寂风柚木多功能一体柜 / 餐边柜兼工作台

SKU Series:

OZ-WS-TDSB140

(标准款 140 × 42 × 110 cm / 55.1 × 16.5 × 43.3 in)

CRAFTED TEAK & WABI-SABI FUNCTION

风化柚木与多功能侘寂美学

Handcrafted from richly aged teak, featuring a unique replicated teak texture on the hutch, a versatile pull-out writing surface drawer, and extensive three-door base storage. The design embraces aged materials, clean architectural lines, and perfect symmetry for serene spaces.

甄选百年风化老柚木匠心手作。上柜饰以精细细木纹理拼骨肌理，配备隐形多功能抽拉式写字台抽屉，下柜为三门大容量隐蔽储物柜。设计融入古朴材质线条，兼具实用工作台功能与禅意空间范式。



Collection: Volume I: The Wabi-Sabi Collection
RECLAIMED WOOD CABINET WITH CARVED
ARCHITECTURAL DETAILS
宋式镂空雕花老木边柜 / 玄关高脚柜

SKU Series:
OZ-2026-SB95
(标准款 95.5 × 47 × 114 cm / 37.6 × 18.5 × 44.9 in)

ARCHITECTURAL CARVING & TIMBER PATINA

古建构件雕花与岁月包浆美学

Handcrafted from rich reclaimed wood, featuring intricate carved frieze details, traditional paneling, and an elevated architectural apron base. A harmonious blend of oriental heritage and raw wabi-sabi elegance.

甄选古朴风化老木匠心造物，汲取传统建筑榫卯与斗拱构件意象。上层饰以精致镂空雕花暗抽，配合多面板镶嵌门板与高脚牙板基座，呈现深厚东方韵味与自然沉淀的侘寂美学。



Collection: Volume II: Mid-Century Retro Collection
SOLID TEAK NIGHTSTAND WITH OPEN SHELF & DRAWER
柚木全实木床头柜 / 开放式单抽侧边柜

SKU Series:
OZ-RETRO-NS50
(标准款 50 × 40 × 56 cm / 19.7 × 15.7 × 22.0 in)

DUAL-LAYER STORAGE & MID-CENTURY SOPHISTICATION
双层开放收纳与中古温润质感

Handcrafted from premium solid teak, featuring an upper open compartment for easy access and a lower drawer accented with a signature circular recessed pull. Designed with tapered high legs to bring airy mid-century elegance to your bedside.

甄选优质柚木全实木匠心打造，采用上层开放式留白与下层隐蔽单抽的双层结构。结合精致的圆形内凹拉手与轻盈高脚设计，呈现经典北欧中古风温润且通透的睡卧空间美学。



Collection: Volume I: The Wabi—Sabi Collection

RECLAIMED WOOD TV CONSOLE WITH ANGLED FACETED DOORS

立体斜边切面老木电视柜 / 几何视听地柜

SKU Series:

OZ—2026—TV180 / OZ—2026—TV220

(180 / 220 × 44 × 56 cm / 70.9 / 86.6 × 17.3 × 22.0 in)

GEOMETRIC FACETS & ARCHITECTURAL PATINA

立体斜边切面与建筑感老木肌理

Handcrafted from rich reclaimed wood, featuring an iconic angled faceted door design that forms a continuous geometric frame. Supported by a solid trestle base, it merges raw architectural strength with serene wabi-sabi sophistication.

甄选古朴风化老木匠心造物，柜门采用别致的立体斜边切面拼接工艺，构成连续而平稳的几何视觉外框。搭配稳重的建筑感工字型底座，将自然的粗粝质感与现代客餐厅空间的禅意美学完美融为一体。



Collection: Volume I: The Wabi-Sabi Collection

AGED ELM & CANE DISPLAY CABINET WITH MOUNTAIN CONTOUR DOORS

老榆木山水造型藤编博古架 / 展示柜

SKU Series:

OZ-2026-BC095

(95 × 35 × 190 cm / 37.4 × 13.8 × 74.8 in)

MOUNTAIN SILHOUETTE & ORGANIC TEXTURES

山形意境与风化藤木交融

Crafted from reclaimed aged elm wood and woven natural cane backboard, featuring distinctive cabinet doors sculpted into fluid mountain contours. The contrast between warm timber, deep charred wood accents, and airy cane netting creates a tranquil oriental aesthetic for modern living spaces.

甄选古朴风化老榆木框架与天然手工藤编背板，下层柜门巧妙将自然木纹塑造为起伏绵延的远山轮廓。温润的榆木色泽与深色碳化山形门板相互映衬，于透光光影间呈现出洗练而深邃的新中式禅意空间美学。



Collection: Volume I: The Wabi—Sabi Collection

RECLAIMED WOOD TALL DISPLAY CABINET WITH SIX-GRID CUBBIES

老木多功能高柜架 / 开放式三段六格茶具边柜

SKU Series:

OZ-2026-TC060

(60 × 34 × 180 cm / 23.6 × 13.4 × 70.9 in)

THREE-TIER STRUCTURE & WEATHERED WOOD TEXTURE
三段式多能收纳与风化开裂老木肌理

Handcrafted from dark weathered reclaimed timber, featuring a thoughtful three-tier composition: an airy open top display, a six-compartment grid for tea cups or curio display, and a two-door base cabinet highlighting raw natural cracks. Supported by elevated architectural legs.

甄选深色古朴风化老木匠心造物，采用独特的“三段式”空间布局：上层留白开放式展示格，中层精巧六格茶具/器物收纳舱，下层保留老木天然风化干裂纹理的双门闭合柜。搭配挺拔高脚结构，为茶室与客厅空间注入凝重优雅的侘寂禅意。



Collection: Volume I: The Wabi-Sabi Collection

RECLAIMED WOOD LARGE DINING & CONFERENCE TABLE

风化老木大尺寸餐桌 / 长形会议桌兼长茶台

SKU Series:

OZ-2026-DT300

(300 × 110 × 74 cm / 118.1 × 43.3 × 29.1 in)

ARCHITECTURAL PEDESTAL & NATURAL PATINA

建筑感基座与风化老木质感

Handcrafted from raw reclaimed wood with a grand 3-meter length, featuring a natural weathered tabletop texture and bold architectural pedestal legs. Designed to bring a grounding, dignified wabi-sabi presence to spacious dining rooms, tea spaces, or collaborative studios.

甄选古朴风化老木匠心造物，呈献 3 米跨度的大气恢弘气场。桌面保留厚重风化老木纹理与岁月痕迹，结合稳重的立体建筑感梯形腿架基座。兼顾大容量多座用餐、茶道会客与艺术工作室研讨功能，赋予空间凝重而洗练的侘寂之美。



Collection: Volume II: The Mid-Century Modern Collection
MID-CENTURY RECLAIMED WOOD DINING & DESK TABLE
老木中古风餐桌 / 倾斜腿建筑感大书桌

SKU Series:
OZ-2026-DT200
(200 x 90 x 74 cm / 78.7 x 35.4 x 29.1 in)

MID-CENTURY PROFILE & TIMELESS TIMBER
中古剪影与温润老木肌理

Inspired by iconic mid-century architectural forms, this 2-meter dining table features sculpted angled legs paired with a solid reclaimed wood top. Its clean geometry and rich timber finish harmoniously balance functional dining with sophisticated workspace design. 汲取中古世纪经典建筑结构灵感，采用富有张力的倾斜八字支撑腿架，搭配 2 米标准规格实木大台面。深沉温润的老木质感与线条利落的几何构型自然交融，既可作为家庭聚餐的温馨核心，亦能胜任书房或工作室的高雅办公长桌。



Collection: Volume III: The Architectural & Modernist Collection
SOLID TEAK MULTI-COLUMN DINING & LOW TEA
TABLE

柚木多腿柱雕塑感长桌 / 低姿茶台兼大餐桌

SKU Series:

OZ-2026-MCL230 (230 × 90 × 65 cm / 90.6 × 35.4 × 25.6 in)

OZ-2026-MCL260 (260 × 90 × 65 cm / 102.4 × 35.4 × 25.6 in)

RHYTHMIC LEGS & WARM SOLID TEAK
韵律多腿结构与温润优质柚木

Crafted from premium solid teak, this table features a striking multi-column leg array that combines architectural rhythm with sculptural stability. Designed with a relaxed 65cm height, it effortlessly bridges Eastern tea ceremony culture with modern low-profile communal dining.

精选优质全实木柚木打造，打破传统四腿规矩，以独特排列的柱状多腿结构注入韵律感与雕塑美学。特设 65cm 沉降式舒适高度，巧妙融合东方悠然茶道与现代低姿休闲餐饮体验，赋予空间笃定稳重而具灵动韵律的质感。



Collection: Volume I: The Wabi-Sabi Collection

LIVE-EDGE RECLAIMED ELM LOW TEA TABLE

老榆木自然边矮茶台 / 席地禅意茶几

SKU Series:

OZ-2026-TT155

(155 × 67 × 46.5 cm / 61.0 × 26.4 × 18.3 in)

ORGANIC LIVE-EDGE & ZEN TEA RITUAL
天然自然边与席地禅意茶道

Hand-crafted from reclaimed elm featuring authentic live edges and traditional exposed joinery. Designed at a serene 46.5cm low height for floor cushion seating, bringing a grounded, wabi-sabi tranquility to tea rooms and minimalist spaces.

甄选百年风化老榆木保留天然边有机弧度，展现岁月雕琢的质朴肌理与榫卯咬合的古法结构。46.5cm 矮姿设计专为席地或蒲团茶座打造，为茶室、榻榻米及简约空间注入沉静内敛的侘寂禅意[cite: 2, 3]。

